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Abstract (en)
[origin: WO9012532A1] A device for cleaning the filters (6) of wet and dry suction machines, said device consisting of one or more motors (2)
mounted in conjunction with the suction machine and provided with a filter, said motor(s) sucking the fluid or dust etc. into the container (8) of the
suction machine. In the device of the invention, the filter cleaner/separator (6) is rotated during vacuuming either by the suction motor of the machine
or using a separate auxiliary motor, so as to prevent the clogging of the filter cleaner/separator and to cause the dust, dirt and fluids to be driven
away from the filters.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un appareil pour nettoyer les filtres (6) des aspirateurs de poussières sèches ou de liquides, ledit appareil étant composé d'un ou deux
moteurs (2) montés conjointement à l'appareil aspirant et muni d'un filtre, le ou les moteurs aspirant les liquides ou les poussières ect, dans le
corps de l'aspirateur. Dans cette invention, le séparateur/nettoyeur de filtres (6) est en rotation durant l'aspiration soit par le moteur du succion de la
machine soit par l'intermédiaire d'un moteur auxiliaire distinct, afin d'éviter l'encrassage du séparateur/nettoyeur de filtres et de dévier loin des filtres
les poussières, les saletés et les liquides.
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